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To: @

sgt nL JERERN @ocgeldertandzuic
nl

JERERN@agcgeideriandzuidnCc 1 ) @minvws.nl]
From: )
Sent: Thur 8/27/2020 1:29:32 PM

Subject: RE: testen zorgmedewerkers met voorrang

Received: Thur 8/27/2020 1:29:32 PM

Okee duidelijk. Er is nu gebeld met NVZ en NFU en eea wordt al bestuurlijk afgecheckt. Morgen is er nog een

bestuursvergadering van NVZ. Volgens mij; als het daar akkoord is, dan kunnen we meteen een wat operationeler overleg
inplannen volgende week. Ik kom er nog op terug, ergens ma-di-woe heeft mijn voorkeur. Groet,

van: [EXEC EXE @sadghorn>

Verzonden: donderdag 27 augustus 2020 15:21

Aan: 5.1.2e ) <PERLEN @ minvws.nl>;IEE @ccdgelderiandzuid.nl
cc: CERCRITE) <BR EER @ minvws.n>
Onderwerp: Re: testen zorgmedewerkers met voorrang

Zoals eerder aangegeven lijkt het met voorrang testen van zorgmedewerkers in een minderheid van de GGD regio’s geregeld. Dat

doet niets af aan de noodzaak om het generiek te regelen, als het arrangement daarmee verbetert en versnelt. lk zou zeggen:

gewoon doorgaan. Wanneer is een afspraak met de ziekenhuizen gepland?

5.1.2 5.1.2e

Corona testen bij GGD

dghor.nl

van:"CEN minvws.nl>

Datum: donderdag 27 augustus 2020 om 11:10

IEE oc: dzelderlandzuid.nl JEBE @zzdzelderlandzuid.nl>

minvws.nl>

Onderwerp: testen zorgmedewerkers met voorrang

HoiIEE

Ik kreeg gister een sighaal van een vriendinIE ze van GGD Haaglanden een brief kregen
dat ze met voarrang getest kunnen worden. Nu al. Er zijn dus blijkbaar individuele GGD’en die nu al voorrang verlenen conform

het verzoek vanuit de TK.

Mijn vraag aan jullie is in hoeverre dit al aan de orde is in verschillende GGD regio’s, wat voor oplossingen er zijn en hoe dit

functioneert? Als dit overal al geregeld is, hoe verhoudt dat zich dan tot onze landelijke inzet? Er wordt vanuit onze organisatie
nu hoog-ambtelijk gebeld met NVZ en NFU om commitment te vragen aan ziekenhuizen om hun bijdrage te leveren. Wel goed
om snel te weten of de route via de ziekenhuizen niet alle losse GGD’en verrast en hun werkwijze doorkruist. Tegelijkertijd lijkt
een landelijke werkwijze me wel voor de hand liggen dus zou ik wel op deze route verder willen.

Graag hoor ik hier snel van jullie op, aangezien we de Tweede Kamer morgen per brief gaan informeren over hoe we dit uit gaan

werken.

Alvast bedankt!

Groet
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